
Kommunstyrelsen har inte lämnat något förslag i ärendet vilket innebär att 
kommunfullmäktige inte har formell möjlighet att behandla ärendet vid kvällens 
sammanträde. 


